A.趣味的造型，運用層疊的方式呈現，表現出一枝獨秀的趣味感。

Interesting modelling , use range upon range of ways to appear , demonstrate the interesting sense of outshining others .
B.矩形的造型，展現出大方穩重，不需要柔美的曲線也能展現自我。

Modelling of the rectangle , it is natural and calm and steady to show, not needing soft curve can be represented oneself too.
C.兩段式的寬擺設計，用最突兀的方式，呈現出和諧的造型，營造出充滿時尚感的優雅和大方

The wide furnishings of two sections of types are counted, used the most lofty way, demonstrate the harmonious modelling , 

The ones that build and appear and is full of fashion senses are graceful and natural 
D.運用簡單的線條，勾繪出成熟的曲線，好比高貴的仕女，用最驕傲的姿態展現。

Use the simple lines, collude and draw the ripe curve , ouxt like the noble maid of honour , represent with the proudest posture .
E.此蓋的頂端採用波浪曲線，由高而低，邊緣的收線由寬至窄。

Adopt the wave curve on this top covered, by high low, to charge line from wide to narrow edge.
F.純粹的曲線造型，呈現對稱的狀態，展現出優雅大方之感。

Pure curve modelling , the symmetrical state appears , show the graceful and natural sense .
G.運用曲線環繞成一個圓柱蓋，搭配上不同的色彩材質的圓環，

讓原有的造型變的更活潑生動。此造型更有助於開瓶。
Use the curve to cover around a cylinder, match the round ring of different color materials, 

The ones that let the already existing modelling change are more lively and vivid . This modelling contributes to holding the bottle even more.
H.西洋家族系列：

此系列產品運用了傳統西洋棋的概念，King、Queen、Bishop、Knight、Rook、Pawn，

再加上設計師的巧思，運用最趣味的想法，融合不同的使用功能，

賦予產品新的生命，打破大眾對此產品的刻板看法，增添不少生活情趣。
Western family's series: 

This series of products have used the concept of the traditional chess, 

King , Queen , Bishop , Knight , Rook , Pawn, 

Combine with the designer's clever thought, use the most interesting idea , merge different functions of use, 

Give the new life of the products, break the mechanical views on this product of masses, add much delight of life.
I.使用金屬質感的噴漆，搭配小波浪的曲線造型，營造出炫目華麗的氣氛，

好比瑪麗蓮夢露般的嬌豔動人。

Use the spraying paint of metal feel, match the curve modelling of the rips , build out and dazzle the atmosphere with magnificent eye, 

It is delicate and charming and moving like can be compared to Mary lotus Monroeing.
J.憚 家族系列：

此系列的產品走東方的神祕風格，運用人的優美姿態，不同的姿式角度，

充分發揮不同的意境美，展現出不同味道的力與美，表現出東方美學的耐人尋味。

Fear family's series: 

The eastern mysterious style that the products of this series leave, use people's beautiful posture , different posture angles, 

It is beautiful to fully worthy of waving different artistic conceptions, show the strength of different taste and American, demonstrate that eastern aesthetics is thought-provoking.

